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ČESKO: Návštěvu amerického ministra zahraničí Mika Pompea v Česku, který vyjádřil obavy o
svobodu a demokracii jeho obyvatel, komentovali ve čtvrtek bývalý prezident Václav Klaus a bývalý
hradní kancléř Jiří Weigl. Podle nich není ani tak ohroženo Česko aktivitami konkurenčních velmocí
Číny a Ruska, jako jsou USA nástupem ultralevicových sil.

Čtvrteční česká média informovala o návštěvě amerického ministra zahraničí Mika Pompea s titulky
„Stojíme na vaší straně“. Citovala tak slova amerického ministra, který vyjádřil obavy o naši svobodu
a demokracii, které jsou podle něho ohroženy aktivitami konkurenčních velmocí Číny a Ruska.
Ubezpečoval nás, že jsou USA připraveny pomoci nám svobodné poměry bránit. To je třeba ocenit,
tak to mezi spojenci má být.

Obáváme se však, že z české strany reciproční zájem o budoucnost americké demokracie, obavy o
její osud a vyjádření podpory postojům současné administrativy při jednáních s ministrem Pompeem
nezazněly. To pokládáme za velkou chybu.

Americký činitel by se měl dozvědět z našich nejvyšších míst, že je velká část české společnosti velmi
znepokojena americkým vývojem posledních let, že ji trápí útoky na samotné základy americké
demokracie i její symboly, že se obává nástupu ultralevicových sil, které odmítají samotné základní
hodnoty a principy svobodné společnosti a tržní ekonomiky, že je zneklidněna šířením absurdních
genderových a environmentalistických teorií, vytvářením strachu ve společnosti, umlčováním
svobody slova a pošlapáváním akademických svobod na univerzitách.

Děsí nás útoky na demokraticky zvoleného současného prezidenta, které trvají po celou dobu jeho
mandátu, děsí nás prohlubování příkopů v americké společnosti, děsí nás ovládnutí amerického
mediálního mainstreamu levičáckými progresivisty.

Obáváme se průběhu a výsledku nadcházejících prezidentských voleb pro americkou demokracii.
Obáváme se o budoucnost unikátní americké společnosti při dnešní snaze přeměnit americký národ
na společenství antagonistických rasových, etnických, náboženských či sexuálních menšin.

Čeští politici měli sdělit ministru Pompeovi, že se velmi obáváme, co se stane, pokud tyto
extrémistické síly v USA zvítězí. A bohužel se zdá, že vývoj k tomu směřuje. Měli mu říci, že se
vítězství těchto levicových extrémistů v USA obáváme více než čínského politbyra, protože pro
udržení naší svobody a tržní ekonomiky představují bezprostřednější hrozbu. Upadnou-li USA do
zmatků a levičáckých experimentů, bude ztracena i svoboda v Evropě a ve světě.

Máme právo být znepokojeni, protože naše země trpké zkušenosti s levicovými utopiemi již má.
Jeden z nejvyšších činitelů americké administrativy měl u nás slyšet, že USA mají ve střední Evropě
přítele a spojence, jemuž na jejich osudu záleží, nikoliv nezodpovědného vazala, zvyklého pouze
servilně švejkovsky přitakávat mocným, jak to u nás bývá pravidlem.
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